
 
Komunikat nr 4/2025 

z zebrania Wydziału Sędziowskiego Łódzkiego Związku Piłki Siatkowej w dniu 22.01.2025 r. 

W dniu 22.01.2025 r., o godzinie 19:00, w formie online, w aplikacji MS Teams odbyło się zebranie 
Wydziału Sędziowskiego Łódzkiego Związku Piłki Siatkowej. W zebraniu udział wzięli: 

• Paweł Kryda – przewodniczący WS ŁZPS 
• Michał Brzeziński  
• Katarzyna Kozłowska  
• Marcin Grzelak  
• Wojciech Plich  
• Piotr Bilkowski  
• Piotr Mela  
• Zuzanna Barylak  
• Mateusz Kaliszczuk  

Na protokolanta zebrania została wybrana Zuzanna Barylak. 

Zebraniu przewodniczył Paweł Kryda z następującym porządkiem zebrania:  

1. Przywitanie uczestników oraz stworzenie listy obecności. 
2. Sprawozdanie z prac komisji oraz zadań do nich przydzielonych. 
3. Protokół elektroniczny – najczęstsze błędy. 
4. Kurs na szczebel centralny – wnioski po pierwszym etapie. 
5. Weekend cudów – czyli wnioski po wydarzeniach z weekendu 10-12.01.2025 r. 
6. Stawki Sędziowskie na sezon 2025/2026. 
7. Tematy różne. 
8. Przyjęcie uchwał i wniosków. 
9. Zakończenie zebrania. 

2) Sprawozdanie z prac komisji oraz zadań do nich przydzielonych  

Zadania ogólne: 

• Arkusze oceny od Sędziów Głównych – Przypominamy Sędziom Głównym o wysyłaniu 
arkuszów obserwacji sędziów po turniejach młodzieżowych. 

• Miejsce na kursokonferencję. Wojciech Plich rozmawia z jednym obiektem w celu 
ustalenia konkretów. Prawdopodobny termin kursokonferencji jest celowany w 12-
13.09.2025 r. 

• Aktualizacja strony ŁZPS. Pojawiły się materiały do pobrania dla sędziów – przepisy, 
casebook itp. również dot. siatkówki plażowej. Materiały są gotowe do pobrania tutaj 

• RODO i zaświadczenia o niefigurowanie w rejestrze przestępców seksualnych wysłało 
około 30% sędziów – WS przypomina, że należy wysłać dokumenty do końca stycznia!  

• Został stworzony mail wydziału sędziowskiego: sedziowie@siatka-lodzkie.pl. Jest to 
oficjalny email Wydziału Sędziowskiego ŁZPS.  

https://www.siatka-lodzkie.pl/category_media/materialy-szkoleniowe/
mailto:sedziowie@siatka-lodzkie.pl


 
 

I. Komisja szkolenia: 
• Kurs na szczebel centralny. 

Przebieg Kursu na Szczebel Centralny pozostawia wiele do życzenia. Do drugiego etapu 
uzyskało awans dwóch kandydatów: Anna Pytloch oraz Łukasz Kosiorek. Więcej 
wniosków po zakończeniu kursu.  
Do usprawnień zostały dodane dwa punkty: zaostrzenie regulaminu dot. progu zaliczenia 
testów (informacja w komunikacie nr 3) oraz zapis o konieczności dyspozycji podczas 
turniejów finałowych juniorów/ juniorek oraz III Ligi.  

• W styczniu został opublikowany pierwszy VolleyQuiz. Spłynęło około 40 odpowiedzi. 
Volleyquiz pokazywał wyniki wraz z wyjaśnieniami od razu po wysłaniu odpowiedzi. Takie 
działanie ma na celu edukację oraz wzrost umiejętności rozwiązywania testów. 
Zachęcamy do udziału w kolejnych edycjach. 
 

II. Komisja Obsad: 
• Przypominamy o wciąż trwających rozgrywkach ŁZPS oraz PZPS, co oznacza że sezon 

trwa. Wszelkie niedyspozycyjności prosimy zgłaszać w wyznaczonym terminie. 
 

III. Komisja Organizacji: 
• Spotkanie integracyjne sędziów odbędzie się 7.02.2025 (piątek) o godzinie 19:00. Koszt 

uczestnictwa to 130 zł, a miejscem, które będzie gościć Łódzkich Sędziów będzie bistro 
Słodzi, przy ul. Zachodniej 63 w Łodzi.  

• Zostały przedstawione wnioski z promocji Kursu Sędziowskiego. Mają być wdrożone przy 
kolejnej edycji Kursu Sędziowskiego. 
 

IV. Komisja ds. siatkówki plażowej: 
• Obsady na turnieje plażowe będą pojawiały się w systemie w kategorii INNE. 
• Obecnie mamy 4 kandydatów na sędziów szczebla centralnego: Zuzanna Barylak, Patryk 

Kopka, Tobiasz Pędzik, Dawid Suski.  
o Kandydaci są po pierwszym teście i turnieju w Spale. W sobotę 11.01.2025 na 

turnieju obecni byli Zuza Barylak oraz Patryk Kopka wraz z Marcinem Grzelakiem, 
który pełnił funkcję Sędziego Głównego. W niedzielę 12.01.2025 byli Tobiasz 
Pędzik i Dawid Suski oraz w roli Sędziego Głównego – Paweł Kryda. Kandydaci 
napisali pierwszy test sprawdzający wiedzę. 

o Pierwsze spotkanie z kandydatami 17.02.2025, g. 17:00, odbędzie się w biurze 
ŁZPS. W programie spotkania przewidziane jest omówienie wybranych tematów 
oraz test sprawdzający wiedzę z Przepisów Gry, Wytycznych i Księgi Przypadków. 
Opiekunami Kursu są Katarzyna Kozłowska oraz Marcin Grzelak. 

 

 



 
3) Protokół elektroniczny – najczęstsze błędy. 

Został przygotowany plik prezentujący najczęstsze błędy w protokole elektronicznym: 

1. Brak/ Błędny nagłówek – brak miasta, hali, zła nazwa zawodów, zła kategoria. 
2. Brak sędziów  
3. Zła godzina rozpoczęcia meczu/ nieprawidłowy czas spotkania. 
4. Błędny zapis zawodników na liście  
5. Błędny zapis sankcji za opóźnianie 

Na kursokonferencji przed sezonem 2025/2026 zostanie przeprowadzone szkolenie z 
przygotowania protokołu meczowego oraz całość dla nowych sędziów.  

Przypominamy wszystkim sędziom o konieczności sprawdzania protokołu papierowego jak i 
elektronicznego (w formie widoku całego protokołu) po każdym meczu. 

Do pomocy przy sprawdzaniu protokołów elektronicznych, zaproszona została Zuzanna 
Mamińska. Zapraszamy chętnych do pomocy przy sprawdzaniu protokołów. W tym celu należy 
skontaktować się z Piotrem Bilkowskim (pbilkowski@siatka-lodzkie.pl)  

Do komunikatu została dołączona prezentacja z najczęściej popełnianymi błędami w protokole. 
Prosimy o zapoznanie się i unikanie popełniania podobnych błędów. 

 
4) Kurs na szczebel centralny  

Temat został opisany w punkcie przy Komisji Szkolenia. Dalsze wnioski zostaną 
wyciągnięte po zakończeniu kursu. 
 

5) Weekend cudów  
Wszystkie wydarzenia zostały opisane w mailu tuż po w/w weekendzie. Wydział 
Sędziowski omówił sytuacje, które miały miejsce. Zachęcamy do przypomnienia sobie 
wniosków wynikających z wydarzeń mających miejsce podczas weekendu 10-
12.01.2025r. 
 

6) Stawki sędziowskie. 
Wydział Sędziowski pracuje nad nowelizacją stawek w oparciu o: 

• Zestawienie stawek sędziowskich w innych województwach 
• Efektywności szkolenia sędziów ŁZPS 
• Podejścia i poziomu profesjonalizmu Sędziów ŁZPS 
• Informacji dotyczącej sytuacji ogólnokrajowej w strefie inflacji oraz poziomu 

stawek najniższej oraz średniej krajowej. 

 

 

 

mailto:pbilkowski@siatka-lodzkie.pl


 
7) Tematy różne  

• Poprawki w aplikacji VolleyStation – zostało zgłoszone, że dla sędziów może być 
myląca żółta karta za opóźnianie gry, która jest wyświetlana w kolorze czerwonym. 
Piotr Mela ma za zadanie opisać wszystkie problemy/ niedociągnięcia aplikacji 
oraz  propozycję zmian, a następnie przesłać do Wydziału Rozgrywek w celu 
realizacji usprawnień. 
 

• Cykliczność przesyłania zaświadczeń KRK. Wydział Sędziowski przypomina, że w 
przeszłości była konieczność przedstawiania ubezpieczenia NNW, co generowało 
poświecenie dodatkowego czasu oraz pieniędzy na przygotowanie takiego 
dokumentu. Obecnie ubezpieczenie nie jest warunkiem koniecznym, jednak na 
polecenie ŁZPS, istnieje konieczność wygenerowania dokumentu o niekaralności. 
Przygotowanie takiego dokumentu jest znacznie prostsze, a wysłanie go w formie 
elektronicznej nie generuje dodatkowych kosztów oraz poświęcenia czasu. WS 
przygotuje informację o częstotliwości przesyłania w/w dokumentu.   

 

9. Zakończenie zebrania. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za przybycie oraz aktywny udział i zakończył spotkanie. 

 
 

     Protokolant        Przewodniczący zebrania 

 

Zuzanna Barylak        Paweł Kryda 


